



# FULL INFORMATIU PARRÒQUIA dels SANTS Just i Pastor

Sant Just Desvern, 29 de març de 2020. Nº 13

## SENYOR DE LA VIDA



El cinquè diumenge de Quaresma ens convida a mirar Jesús com el Senyor de la Vida. En la resurrecció de Llàtzer, Jesús anuncià que el seu amor i la seva compassió poden obrir els sepulcres del món i fer sortir els morts a fora. Malgrat les guerres indecents que donen sepultura a dones, homes i criatures innocents... malgrat els milions de persones que moren de fam, de falta d'higiene, de malalties curables... malgrat les vides de persones desesperades que cada dia engoleixen les ones... malgrat les morts violentes de persones valentes que defensen els drets dels seus germans... malgrat tot no podem deixar de confiar agraïts en el qui va dir: "Jo sóc la resurrecció i la vida, qui cregui en mi no morirà per sempre". Les llàgrimes de Marta i Maria van provocar, també, les llàgrimes i l'acció salvadora de Jesús. Potser davant de tanta realitat de mort ens manquen llàgrimes que ens ajudin a superar la indiferència i ens facin passar a l'acció. Jesús va dir a Llàtzer: "Surta fora". Amb aquesta expressió ens va mostrar la millor bona notícia que proclama que Déu, essent Senyor de la vida perquè estima definitivament, està sempre obert a la vida. Parlem aquí, però, de la vida sense adjetius, ja que les religions i les seves teologies no han parat mai de posar adjetius a la única vida, com per exemple: "sobrenatural", "divina", "religiosa", "espiritual i eterna"... Han donat tanta inpotància als adjetius, que sovint no s'han adonat que han menystingut la vida dels altres. Jesús també ens diu a tots nosaltres: "Surta fora" i viu amb plenitud, perquè la nostra fe en la "resurrecció dels morts", que proclamem en el "Crec en un Déu", ens encoratja a omplir d'esperança el nostre viure de cada dia i a anunciar que la mort física no serà el final definitiu de res per als qui també estimen amb Ell.

=====

Estem prou sensibilitzats davant tantes morts injustes que es donen avui en les guerres i en les aigües dels mars? Què fem per alleugerir la vida dels pobres, dels malalts, dels vells que estan sols en el món?

=====

Us donem gràcies, Pare, perquè amb l'alè del vostre Esperit brota la vida de la naturalesa i de les persones. Us donem gràcies de l'aigua de la pluja, de les fonts i dels rius, perquè apaivaguen la set i fecunden els camps i les muntanyes i netegen els nostres cossos. Pare, feu resonar en nosaltres la veu del vostre Fill per tal que puguem entendre que ens fa responsables de la vida dels nostres germans i germanes. Amén

**ECOPARROQUIES**

## COMENTARIO AL EVANGELIO DE HOY: Ju 11 1-45



*Jesús nunca oculta su cariño hacia tres hermanos que viven en Betania. Seguramente son los que le acogen en su casa siempre que sube a Jerusalén. Un día, Jesús recibe un recado: «Nuestro hermano Lázaro, tu amigo, está enfermo». Al poco tiempo Jesús se encamina hacia la pequeña aldea.*

*Cuando se presenta, Lázaro ha muerto ya. Al verlo llegar, María, la hermana más joven, se echa a llorar. Nadie la puede consolar. Al ver llorar a su amiga y también a los judíos que la acompañan, Jesús no puede contenerse. También él «se echa a llorar» junto a ellos. La gente comenta: «¡Cómo lo quería!».*

*Jesús no llora solo por la muerte de un amigo muy querido. Se le rompe el alma al sentir la impotencia de todos ante la muerte. Todos llevamos en lo más íntimo de nuestro ser un deseo insaciable de vivir. ¿Por qué hemos de morir? ¿Por qué la vida no es más dichosa, más larga, más segura, más vida?*

*El hombre de hoy, como el de todas las épocas, lleva clavada en su corazón la pregunta más inquietante y más difícil de responder: ¿qué va a ser de todos y cada uno de nosotros? Es inútil tratar de engañarnos. ¿Qué podemos hacer ante la muerte? ¿Rebelarnos? ¿Deprimirnos?*

*Sin duda, la reacción más generalizada es olvidarnos y «seguir tirando». Pero, ¿no está el ser humano llamado a vivir su vida y a vivirse a sí mismo con lucidez y responsabilidad? ¿Solo hacia nuestro final nos hemos de acercar de forma inconsciente e irresponsable, sin tomar postura alguna?*

*Ante el misterio último de la muerte no es posible apelar a dogmas científicos ni religiosos. No nos pueden guiar más allá de esta vida. Más honrada parece la postura del escultor Eduardo Chillida, al que en cierta ocasión le escuché decir: «De la muerte, la razón me dice que es definitiva. De la razón, la razón me dice que es limitada».*

*Los cristianos no sabemos de la otra vida más que los demás. También nosotros nos hemos de acercar con humildad al hecho oscuro de nuestra muerte. Pero lo hacemos con una confianza radical en la bondad del Misterio de Dios que vislumbramos en Jesús. Ese Jesús al que, sin haberlo visto, amamos y al que, sin verlo aún, damos nuestra confianza.*

*Esta confianza no puede ser entendida desde fuera. Solo puede ser vivida por quien ha respondido, con fe sencilla, a las palabras de Jesús: «Yo soy la resurrección y la vida. ¿Crees tú esto?». Recientemente, Hans Küng, el teólogo católico más crítico del siglo XX, cercano ya a su final, ha dicho que, para él, morirse es «descansar en el misterio de la misericordia de Dios». Así quiero morir yo.*

***José-Antonio Pagola***

PER ORDRE DEL BISBAT DE SANT FELIU,  
QUEDEN SUPRIMINES LES MISSES FINS  
NOU AVIS.

=====

“OFICIS DE SETMANA SANTA SUSPESOS  
COM ACTES COMUNITARIS”

=====

“OFICIOS DE SEMANA SANTA  
SUSPENDIDOS COMO ACTOS  
COMUNITARIOS

=====



Parròquia de Sant Just



Hogar Ntra. Sra. de Lourdes